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 Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Býšť  

konaného dne 27. 2. 2023 v Hrachovišti 

Zveřejněna je upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů. 

 
Zasedání bylo řádně svoláno rozesláním pozvánek a plakátů. Informace o zasedání dle ustanovení § 
93 odst. 1 zákona o obcích byly zveřejněny na úřední desce OÚ včetně elektronické, a to po dobu 
nejméně 7 dní. 
  
Přítomní zastupitelé: Roman Bezouška, Karel Blažek, Mgr. Klára Dubrovská, Tomáš Ležík DiS, Ing. 
Pavel Loskot, Jiří Novák, Romana Petříková, MVDr. Vladimír Rejnek, Ing. Simona Říhová,  Jana 
Šťásková, Bc. Ondřej Valenda, DiS, Jan Vohralík. 

Omluveni: Roman Pospíšil, Ing. Hubert Dostál, Adam Vápeník. 

Hosté: 7osob dle prezenční listiny. 

Přítomno 12 zastupitelů, tedy zastupitelstvo obce je dle ustanovení § 92 odst. 3 zákona o obcích 
usnášení schopné. Zasedání zastupitelstva obce se bude řídit jednacím řádem zastupitelstva obce. 

Zapisovatelkou jednání zastupitelstva byla jmenována paní Miloslava Vízková. 
 
Za ověřovatele zápisu byli navrženi p. Karel Blažek a pí Jana Šťásková. 
Jiný návrh nebyl. 
Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Mgr. Klára Dubrovská, Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, Jiří Novák, 
Romana Petříková, MVDr. Vladimír Rejnek, Ing. Simona Říhová,  Jana Šťásková, Bc. Ondřej Valenda, 
DiS, Jan Vohralík. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Karel Blažek, Jana Šťásková. 
Návrh byl schválen. 

 
Do návrhové komise na usnesení ze zasedání zastupitelstva obce byli navrženi Ing. Pavel Loskot a p. 
Jiří Novák. 
Jiný návrh nebyl. 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Mgr. Klára Dubrovská, Tomáš Ležík DiS, Romana Petříková, 
MVDr. Vladimír Rejnek, Ing. Simona Říhová,  Jana Šťásková, Bc. Ondřej Valenda, DiS, Jan Vohralík. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Ing. Pavel Loskot, Jiří Novák. 
Návrh byl schválen. 

Program: 

1. Zpráva o činnosti rady obce. 

2. Zpráva kontrolního a finančního výboru. 

3. Schválení prodeje, kupní smlouvy k části pozemku p. č. 722 v k. ú. Bělečko. 

4. Schválení záměru směny pozemků obce p. č. 515/5, 511/1, 511/3, 715/1, 101/1, 715/3 (část), 

101/3, 715/6 (část), 715/7, 715/2 (část), 153/2, 515/4 (část) vše v k. ú. Bělečko. 

5. Schválení dočasné stavby na pozemku obce p. č. 669/17 v k. ú. Bělečko na dobu platnosti 

nájemní smlouvy. 

6. Využití předkupního práva k objektu na pozemku v podílovém spoluvlastnictví měst a obcí. 

7. Zapojení do mezinárodní kampaně „Vlajka pro Tibet“. 

8. Schválení rozpočtového opatření č. I/2023  

9. Diskuse. 
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Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Býšť schvaluje program zasedání zastupitelstva obce  

Rozprava: nebyla 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Mgr. Klára Dubrovská, Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, 
Jiří Novák, Romana Petříková, MVDr. Vladimír Rejnek, Ing. Simona Říhová,  Jana Šťásková, Bc. 
Ondřej Valenda, DiS, Jan Vohralík. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Program zasedání zastupitelstva byl schválen. 
Usnesení č. 01/02/2023 

Proti zápisu ze zasedání zastupitelstva obce ze dne 12. 12. 2022 neměl nikdo z členů zastupitelstva 
námitek, takže tento zápis je platný. 

1. Zpráva z činnosti rady obce za období od 19. 12. 2022 do 13. 2. 2023     

Z jednání rady obce ze dne 19. 12. 2022 

Rada obce projednala a schválila: 

- dodatek č. 1 smlouvy o díle s názvem „Výstavba chodníků a zastávek BUS Hrachoviště“, mezi 
obcí Býšť a dodavateli Chládek a Tintěra, Pardubice a.s. a INSTAV Hlinsko a.s. 

Z jednání rady obce ze dne 9. 1. 2023 

Rada obce projednala a schválila: 

- dodatek smlouvy na zajišťování služeb v oblasti nakládání s odpady ze dne 3. 11. 2003 
sepsané se svozovou firmou Marius Pedersen a.s., Hradec Králové s účinností od 1. 1. 2023. 

- schvaluje smlouvu o zřízení služebnosti inženýrské sítě pro stavbu „Optická trasa HelaPC, 
Býšť – Hoděšovice“. 

Rada obce odložila 

- rozhodnutí ve věci uzavření smlouvy budoucí o zřízení věcného břemene – služebnosti a 
dohodu o umístění stavby s názvem „PA Býšť Hoděšovice p. č. 15/11 knn“ do příštího jednání 
a ukládá pí Petříkové projednat možnosti nadzemního vedení pro p. p. č. 15/11 v k. ú. 
Hoděšovice s projektantem stavby. 

Z jednání rady obce ze dne 23. 1. 2023 

Rada obce projednala a schválila: 

- čerpání finančních prostředků z rezervního fondu ve výši do 80.000,-Kč na dofinancování 
zvýšených provozních nákladů a proplacení zvýšených náhrad v dočasné pracovní 
neschopnosti v roce 2022. 

- pro ZŠ Býšť vyřazení a odpis majetku - 17 ks PC sestav z IT učebny pořízených v roce 2011 
dle předloženého soupisu majetku. 

- přidělení veřejné zakázky malého rozsahu na výměnu a opravu zastřešení podchodů v Býšti 
firmě KJK servis s.r.o., IČ 05601851 za cenu 98.450,-Kč bez DPH. 

- přidělení veřejné zakázky malého rozsahu na rekonstrukci bytu v DPS Hrachoviště dodavateli 
WN service s.r.o., se sídlem v Sezemicích, za cenu 398 970,-Kč bez DPH. 

Rada obce projednala a ukládá: 

- starostce obce zadat zpracování znaleckého posudku na cenu pozemku p. č. 483, ostatní 
plocha v k. ú. Hrachoviště u Býště a doporučuje zastupitelstvu obce schválit záměr prodeje za 
cenu dle zpracovaného posudku. 

- starostce obce zajistit projednání záměru instalace fotovoltaického systému na budovách obce 
u ČEZ Distribuce a poptat komplexní nabídky včetně montáže a administrace. 
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Z jednání rady obce ze dne 13. 2. 2023 

Rada obce projednala a schválila: 

- čerpání finančních prostředků z rezervního a investičního fondu ZŠ Býšť takto: 

a) 200 000,-Kč – z rezervního fondu na předfinancování projektu s názvem 
„Zlepšení kvality výuky na ZŠ Eduarda Nápravníka Býšť IV“, 

b) 180 000,-Kč – z investičního fondu ZŠ Býšť na nákup elektronicky 
zabezpečovacího a docházkového systému. 

- navýšení dotace pro ZŠ Býšť o příspěvek ve výši 50 000,-Kč na realizaci příměstského tábora 
při ZŠ Býšť v červenci 2023 a ukládá účetní zahrnout příspěvek do rozpočtového opatření 
I/2023 

- finanční dar ve výši 2000,-Kč pro Záchrannou stanici a ekocentrum „Pasíčka“ se sídlem Bor u 
Skutče pro udržení chodu areálu stanice a kvalitní péče o zraněná zvířata a ukládá pí účetní 
zahrnou tuto položku do rozpočtového opatření č. I/2023 

 -  finanční podporu ve výši 5000,-Kč pro SRPŠ při ZŠ Býšť na sportovní akci s názvem „Býšť 
běhá“ a ukládá pí účetní zahrnou tuto položku do rozpočtového opatření č. I/2023. 

- způsob opravy 4 poškozených kanalizačních šachet firmou KOVIG K+P s.r.o. Pardubice za 
částku 40 000,-Kč za 1 šachtu. 

Ostatní body budou projednány samostatně. 

Rozprava: nebyla 

Zpráva o činnosti rady obce byla vzata na vědomí 

Usnesení č. 02/02/2023 

2. Zpráva kontrolního a finančního výboru 

a) Zprávu o činnosti finančního výboru přednesla Ing. Simona Říhová. 
Finanční výbor zasedal dne 20. 2. 2023 s programem: 

- Rozpočtové opatření č. I/2023 

- Výkaz FIN za 12/2022 

b) Zprávu o činnosti kontrolního výboru přednesl Tomáš Ležík. 
Kontrolní výbor zasedal dne 13. 2. 2023 a provedl kontrolu plnění usnesení  

- z jednání zastupitelstva obce ze dne 12. 12. 2022 
- z jednání rady obce ze dne 14.11., 28.11 a 19.12. 2022 a dále z jednání rady 
obce ze dne 9. 1. a 23. 1. 2023 

V plnění usnesení nebyly shledány nedostatky. Výsledky jednotlivých kontrol jsou 
zastupitelům k dispozici k nahlédnutí v přehledech plnění usnesení. 

      Rozprava: nebyla   

Zpráva o činnosti výborů zastupitelstva obce byla vzata na vědomí 
Usnesení č. 03/02/2023 

3. Schválení prodej, kupní smlouvy k části pozemku p. č. 722 v k. ú. Bělečko 

Rada obce projednala a zastupitelstvu obce doporučuje je schválení kupní smlouvu mezi Obcí 
Býšť a p. Filipem Bartoněm s předmětem koupě části p. p. č. 722 v k. ú. Bělečko o výměře 26 m2 a 
ceně 170,-Kč za m2. Prodejem dochází k narovnání majetkových poměrů dle zaměření v GP č. 
443-88/2022. Záměr prodeje byl schválen zastupitelstvem obce dne 12. 12. 2022 a uveřejněn na 
úřední desce Obecního úřadu Býšť. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje prodej části pozemku obce p. č. 722 o výměře 26 
m2 v k. ú. Bělečko,  v souladu s GP č. 443-88/2022, za cenu 170,-Kč za m2 panu Filipovi 
Bartoňovi, bytem Vysoká u Holic čp. 32, 534 01 Ostřetín. 

Rozprava: nebyla 
Hlasování: 
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Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Ing. Pavel Loskot, Jiří Novák, Romana Petříková, MVDr. 
Vladimír Rejnek, Ing. Simona Říhová,  Jana Šťásková, Bc. Ondřej Valenda, DiS, Jan Vohralík. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Mgr. Klára Dubrovská, Tomáš Ležík DiS. 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 04/02/2023 

4. Schválení záměru směny pozemků obce p. č. 515/5, 511/1, 511/3, 715/1, 101/1, 715/3 (část), 
101/3, 715/6 (část), 715/7, 715/2 (část), 153/2, 515/4 (část) vše v k. ú. Bělečko 

Rada obce projednala a zastupitelstvu obce doporučuje je schválení směny pozemků v k. ú. 
Bělečko dle návrhu Ing. Václava Záruby takto: 

a) Pozemky v majetku obce: 515/5, 511/1, 511/3, 715/1, 101/1, 715/3 (část), 101/3, 715/6 
(část), 715/7, 715/2 (část), 153/2, 515/4 (část) tj. celkem cca 3416,06 m2 pro Ing. Zárubu. 

b) Pozemky v majetku Ing. Záruby: 512/2, 512/1 (část), 515/1 (část), tj. celkem 3416,56 m2 
pro obec Býšť. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje záměr směny pozemků v rozsahu: 

a) Pozemky v majetku obce Býšť: 515/5, 511/1, 511/3, 715/1, 101/1, 715/3 (část), 101/3, 
715/6 (část), 715/7, 715/2 (část), 153/2, 515/4 (část) vše v k. ú. Bělečko, celkem cca 
3416,06 m2 pro Ing. Václava Zárubu. 

b) Pozemky v majetku Ing. Václava Záruby: 512/2, 512/1 (část), 515/1 (část), vše v k. ú. 
Bělečko, celkem 3416,56 m2 pro obec Býšť. 

Směna bude vyměřena geometrickým plánem, který upřesní celkové výměry, případný rozdíl 
ve výměrách bude odkoupen. 

Rozprava: nebyla 
Hlasování:  
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Mgr. Klára Dubrovská, Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, 
Jiří Novák, Romana Petříková, MVDr. Vladimír Rejnek, Ing. Simona Říhová,  Jana Šťásková, Bc. 
Ondřej Valenda, DiS, Jan Vohralík. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 05/02/2023 

5. Schválení dočasné stavby na pozemku obce p. č. 669/17 v k. ú. Bělečko na dobu platnosti 
nájemní smlouvy 

Zastupitelstvu byla předložena žádost pana Františka Rejdaje o povolení výstavby dřevěného 
zahradního domku na pozemku obce p. č. 669/17 v k. ú. Bělečko. Původní zahradní domek vyhořel. 
Pozemek pan Rejdar užívá na základě nájemní smlouvy na dobu neurčitou. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje výstavbu dočasné stavby zahradního domku na 
pozemku p. č. 669/17 v k. ú. Bělečko po dobu platnosti stávající nájemní smlouvy. 

Rozprava:  

p. Blažek – vznesl dotaz, protože nebyl na poradě, s odvoláním na původní diskusi, je toto řešení, 
které vzniklo z diskuse. 
pí Petříková – ano, je to tak, jedná se o státu stavby dočasné na dobu neurčitou po dobu platnosti 
nájemní smlouvy, pakliže nájemní smlouva vyprší, dočasná stavba musí být z pozemku 
odstraněna. 

Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Mgr. Klára Dubrovská, Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, 
Jiří Novák, Romana Petříková, MVDr. Vladimír Rejnek, Ing. Simona Říhová,  Jana Šťásková, Bc. 
Ondřej Valenda, DiS, Jan Vohralík. 

Proti: nikdo 
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Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 06/02/2023 

6. Využití předkupního práva k objektu na pozemku v podílovém spoluvlastnictví měst a obcí 

Rada obce projednala a zastupitelstvu obce doporučuje nevyužít předkupního práva ke stavbě 
chaty ev.č. 65 umístěné na pozemku p. č.  4700/7 vše v k. ú. Holice v Čechách, který je v 
podílovém spoluvlastnictví měst a obcí Lesního družstva Vysoké Chvojno. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje nevyužít předkupního práva ke stavbě chaty ev.č. 
65 umístěné na pozemku p. č.  4700/7 vše v k. ú. Holice v Čechách, 

Rozprava: nebyla 
Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Mgr. Klára Dubrovská, Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, 
Jiří Novák, Romana Petříková, MVDr. Vladimír Rejnek, Ing. Simona Říhová,  Jana Šťásková, Bc. 
Ondřej Valenda, DiS, Jan Vohralík. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 
Usnesení č. 07/02/2023 

7. Zapojení do mezinárodní kampaně „Vlajka pro Tibet“ 

Zastupitelstvu obce byla předložena žádost Spolu Lungta se sídlem v Praze ve věci připojení obce 
Býšť k mezinárodní kampani „Vlajka pro Tibet“ pro rok 2023. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje připojení obce Býšť k mezinárodní kampani 
„Vlajka pro Tibet“ v roce 2023. 

Rozprava: nebyla 
Hlasování: 
Pro: Roman Bezouška, Mgr. Klára Dubrovská, Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, MVDr. 
Vladimír Rejnek, Ing. Simona Říhová,  Jana Šťásková. 

Proti: Karel Blažek, Jan Vohralík. 

Zdržel se: Bc. Ondřej Valenda, Jiří Novák, Romana Petříková. 
Návrh nebyl schválen. 
Usnesení č. 08/02/2023 

8. Schválení rozpočtového opatření č. I/2023 

Zastupitelstvu obce bylo předloženo ke schválení rozpočtové opatření č. I/2023 (1.změna rozpočtu 
na rok 2023) v tomto rozsahu: 

  příjmy   výdaje  

Nákup automobilu – hasiči  10 500 000,00 Kč 

Dotace ZŠ Býšť – příměstský tábor  50 000,00 Kč 

Dar – Záchranná stanice a ekocentrum Pasíčka  2 000,00 Kč 

Vratka – komunální volby  40 244,56 Kč 

Vratka – volba prezidenta  30 764,23 Kč 

Inv. dešťová kanalizace Hrachoviště  1 600 000,00 Kč 

Oprava cesty a parkoviště Hrachoviště  1 200 000,00 Kč 

Inv. chodníky, autobusový záliv a čekárna Hrachoviště  800 000,00 Kč 

celkem 0,00 Kč 14 223 008,79 Kč 

financování - 8115 14 223 008,79 Kč  

součet 14 223 008,79 Kč 14 223 008,79 Kč 
 

Pí starostka podala podrobný výklad k jednotlivým položkám. 
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Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. I/ 2023(1. změna 
rozpočtu na rok 2023). 

 Rozprava:  

 pí Říhová – vznesla dotaz, zda příměstský tábor je pořádán naší školou. 

 pí Petříková – ano, je pořádán naší školou a jsou to dva turnusy pro děti ze ZŠ Býšť. 

Hlasování:  
Pro: Roman Bezouška, Karel Blažek, Mgr. Klára Dubrovská, Tomáš Ležík DiS, Ing. Pavel Loskot, 
Jiří Novák, Romana Petříková, MVDr. Vladimír Rejnek, Ing. Simona Říhová,  Jana Šťásková, Bc. 
Ondřej Valenda, DiS, Jan Vohralík. 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 
Návrh byl schválen. 

 Usnesení č. 09/02/2023 
 

9. Diskuse 

p. Loskot – kupoval se objekt v centru Býště asi před půl rokem, vznesl dotaz, co se s ním dnes 
děje, jak je využíván. 

pí Petříková – objekt v současné době využíván není, je hotový přepis všech energií a nyní jsou 
dokončovány vyklízecí práce. Některé věci bylo možno nabídnout k dalšímu použití sociálním 
službám do Holic. Jakmile se prostory vyklidí, budou se řešit stavební úpravy. 

p. Loskot – posunul se nějak záměr rady obce s ohledem na stavební úpravy už asi nějaký záměr 
je. 

pí Petříková – uvažovalo se o tom, že když tam jsou 2 bytové jednotky, které jsou nyní průchozí, 
budou odděleny a bude záměr nabídnout byty k pronájmu. Až to bude vyklizeno, bude dobré se 
sejít a určitě naplánovat konkrétnější úpravy a jejich financování. 

p. Blažek – doplnit odůvodnění zpoždění prací na objektu nemocí stavebního technika 

pí Petříková – tím to nebylo, obec vyšla vstříc původní majitelce z důvodu komplikace na 
rekonstrukci jejího bytu, kam se měla přestěhovat. 

p. Aur – vznesl dotaz na téma realizace třetího nadzemního podlaží na budově školy a vzniku 
odborných učeben, jestli s tím v rozpočtu vůbec počítá 

pí Petříková – v současné době ještě není dokončena projektová dokumentace, bude se měnit 
střešní krytina a vzhled střech, bude pouze učebna v krčku, bude se měnit styl vytápění 
v tělocvičně. 

p. Aur – k rozpočtu na rok 2023, lobuje za děti, 50 tis. Kč na děti se mu zdá málo. 

pí Petříková – částka 50 tis. v rozpočtovém opatření je na požadavek ředitelky ZŠ Býšť, žádosti na 
částku 50 tis. Kč bylo plně vyhověno. 

p. Aur – k dětskému hřišti u motorestu dát nějaké oplocení, bezpečnostní prvky, rozšíření hřiště 
nebo vybrat jiné místo, vhodnější z hlediska bezpečnosti, nějaký cyklo park pro děti. 

pí Petříková – určitě je to podnět k nějakému jednání, že by byl nedostatek hřišť v obcích si 
nemyslí, pro skatepark nebo něco takového, když budou podněty, budou se tím zastupitelé určitě 
rádi zabývat, otázka je samozřejmě pozemek, musíte si uvědomit, že ne každý vedle svého domu 
snese rámus ze skatového hřiště, žádnému podnětu se nikdo bránit nebude. 

p. Aur – takže podněty na toto zatím nepřišly 

pí Petříková – zatím přišel podnět historicky na oplocení toho hřiště u motorestu, technicky to není 
až tak proveditelné z pohledu četnosti herních prvků, kde je nutné dodržet bezpečné vzdálenosti 
mezi nimi, je tam také vodovodní řád a nedošlo se k závěru, že by se oplocení realizovalo. 

p. Aur – požádal, zda se bude realizovat chodník podél silnice II/298 z Býště na Bělečko 

pí Petříková – je hotová projektová dokumentace cca na 99 %, v současné době se bude podávat 
žádost o územní řízení. 
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p. Aur – ví, že proběhla nějaká komunikace s MHD Hradec Králové, možná byla ústní nabídka, že 
by byla zavedena MHD i z Hradce Králové do Býště a Bělečka, jestli to má nějaké výhledy. 

pí Petříková – vývoj to má asi takový, že pí starostka toto zaznamenala pouze na sociálních sítích, 
cca před 4 lety mluvila s p. ředitelem DPMHK na toto téma pouze nezávazně, a to je tak vše. 

p. Fremuth – za hasiče poděkoval zastupitelům za uvolnění finančních prostředků na pořízení nové 
CAS 

pí Petříková – máme již předsmluvněnou nabídku na odborné provedení zadávacího řízení na 
pořízení CAS, doba dodání je cca 5–6 měsíců, nejdéle do konce roku 2023 

Byl vznesen dotaz, co bude se starým vozidlem. Pí starostka uvedla, že bude nabídnuto k odkupu 
některému ze sborů s nižším zařazením. 

 
Paní starostka všem přítomným poděkovala a zasedání zastupitelstva ukončila.  
Zasedání zastupitelstva bylo zahájeno v 19:03 hod a ukončeno v 19:35 hod. 

Přehled usnesení ze zasedání zastupitelstva obce: 

Zastupitelstvo obce: 

Usnesení č. 01/02/2023 schvaluje program zasedání zastupitelstva obce  

Usnesení č. 02/02/2023 bere na vědomí zprávu o činnosti rady obce 

Usnesení č. 03/02/2023 bere na vědomí zprávu kontrolního a finančního výboru 

Usnesení č. 04/02/2023 schvaluje prodej části pozemku obce p. č. 722 o výměře 26 m2 v k. ú. 
Bělečko,  v souladu s GP č. 443-88/2022, za cenu 170,-Kč za m2 
panu Filipovi Bartoňovi, bytem Vysoká u Holic čp. 32, 534 01 Ostřetín. 

Usnesení č. 05/02/2023 schvaluje záměr směny pozemků v rozsahu: 

a) Pozemky v majetku obce Býšť: 515/5, 511/1, 511/3, 715/1, 
101/1, 715/3 (část), 101/3, 715/6 (část), 715/7, 715/2 (část), 153/2, 
515/4 (část) vše v k. ú. Bělečko, celkem cca 3416,06 m2 pro Ing. 
Václava Zárubu. 

b) Pozemky v majetku Ing. Václava Záruby: 512/2, 512/1 (část), 
515/1 (část), vše v k. ú. Bělečko, celkem 3416,56 m2 pro obec Býšť. 

Směna bude vyměřena geometrickým plánem, který upřesní celkové 
výměry, případný rozdíl ve výměrách bude odkoupen. 

Usnesení č. 06/02/2023 schvaluje výstavbu dočasné stavby zahradního domku na pozemku p. 
č. 669/17 v k. ú. Bělečko po dobu platnosti stávající nájemní smlouvy. 

Usnesení č. 07/02/2023 schvaluje nevyužít předkupního práva ke stavbě chaty ev.č. 65 
umístěné na pozemku p. č.  4700/7 vše v k. ú. Holice v Čechách. 

Usnesení č. 08/02/2023 neschvaluje připojení obce Býšť k mezinárodní kampani „Vlajka pro 
Tibet“ v roce 2023. 

Usnesení č. 09/02/2023 schvaluje rozpočtové opatření č. I/ 2023(1. změna rozpočtu na rok 
2023). 

Zápis byl vyhotoven dne 27. 2. 2023 

Zapisovatel: Miloslava Vízková 
 
Ověřovatelé: Karel Blažek v.r.    dne 2. 3. 2023 

Jana Šťásková v. r.       dne 2. 3. 2023 
 
 
 
Romana Petříková , v.r.      Roman Bezouška v.r. 
starostka                                         místostarosta          
 


